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Targeted Emailing Report
定制电邮报告

2023/5/10

Company name 公司名称 : Sample

Selection criteria
数据筛选标准

: Product Categories : Chemical & Raw Materials 化工及原材料,

Machinery & Testing Equipment 机械及检测设备, Plastics & Rubber

Recycling 塑料橡胶回收/再生

Regions: AFRICA, AMERICA, ASIA, EUROPE, OCEANIA, OTHERS

Email subject and HTML file :
邮件标题和邮件档案

Comprehensive recycling solution for the plastics industry

https://enews.adsale.com.hk/PreviewWeb.aspx?gid=23071ABB78134F709D

00B3E2CDFF9BAC

Delivery Time & Date

发送日期

Total No. of Email

总电邮发送量

Total No. of Page Views

总页面浏览次数

Open Rate

电邮打开率

2023-3-27 5,000 1,076 21.5%

*Reference Data 参考数据 – Open Rate 电邮打开率 (Time 时段: 2022/3-2023/2)
Highest 单次最高 Average 平均 Lowest 单次最低

44% 21.3% 6.9%

*数据来自雅式电邮群发客户订单
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Guidelines for Targeted Emailing to Achieve Better Result

1 Sending Date 5000 to 10000 mails Suggest to send Monday to Thursday

10000 mails or above Suggest to send Monday to Wednesday, as systemmay take

more than one day to complete delivering

* Always avoid sending right before / after a long public holiday of target region

2 Subject Lines Suggest not to be too commercial (e.g try to avoid "business seeking, event

invitation" etc. Instead please try to inspire recipients to open the email by putting

academic, figures, fact, recipients' value/benefits, celebrity's name... to the subject

line

3 Subject Line

A/B Test

(optional)

First batch of emails(suggest 20% of total amount) will be sent under 2 subject lines

(50% under title A, 50% under title B). After a certain time (suggest 24 hours), the

system will compare open rates, select the subject line with higher open rate to send

the rest of emails.

4 Sender Name Suggest to use short form of your company name (e.g. Dow, BASF )

5 HTML Format Text + JPG

(recommended)

Text won't be intercepted, but it is a small possibility for

content layout to be scrambled depending on different

email settings.

JPG JPGs are likely to be interpreted by firewall, but image

layout will be unanimous in all emails.

关于提升定制电邮效果的建议

1 发送日期 5000 －10000 封 建议周一至周四发送

10000 封或以上 建议周一至周三发送 （因为系统可能需要２４小时或更久完成

所有邮件发送）

*需留意目标地区的法定假日，避免在长假前后发送。

2 邮件标题 避免过于商业化（如应避免“寻求合作、活动邀请”等字眼），而是通过其他角度如技术、

数字 、事实、收件人可获得的价值或益处、知名品牌等，从而吸引收件人打开邮件阅读。

3 A/B 测试

(可选)

第一批邮件（建议总量的 20%）将平分为两个标题发出。特定时间过后（建议 24 小时），

系统将比较并选出打开率较高的标题，将剩下的邮件通过此标题发出。

4 发件人名称 建议使用公司名的简称 （如 DOW 陶氏化学，BASF 巴斯夫等）

5 邮件格式 文字+配图 JPG (推荐) 至少文字部分可直接显示。因不同邮箱的显示设置不同，格局

有可能出现差异，或图文格式错乱。

JPG 图片为主 许多邮箱都有设置图片拦截，需要点击“显示图片”，但版面

统一。
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